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Referent: Laila 

Fremmødte: Litten, Line, Mette, Sanne, Merete og Laila 

Ny dato for næste møde:  21.maj 2024 kl. 19-21 ved Sanne, enten hjemme eller i båden. 

Dagsorden: 

1. Økonomi - kassebeholdning 

Der er kommet 3293,- ind på Mobilepay, og Mette har overført til kassebeholdningen. Det giver godt at leje 
saunaen ud, og vi bliver enige om, at det fungerer fint, at folk ringer og spørger, om – og hvornår det kan 
lade sig gøre.   

Der er 5231,73,-tilbage i kassen efter strømmen er betalt, og der er ikke noget, der mangler at blive betalt.  

Vi taler om, at der måske skal repareres på stellet. Peter kigger på det.  

Der er stadig penge, der kan søges om, og der mangler stadig et skilt på saunaen. Måske vi bare skal søge 
alle pengene fra puljen ved Friluftsrådet.  

Vi bliver enige om at finde ud af, hvor meget Porsgaard skal have for at lave et skilt, og så søger vi pengene 
derefter. Det er godt at have 20.000 til at stå som backup.  

Kunne vi reklamere i kajakklubben inden opstart? 

 

2. Evaluering af sæsonen 

Der er ca. 49 medlemmer, og mange af medlemmerne har ikke brugt saunaen overhovedet. Line er 
bekymret for, om vi mister halvdelen af medlemmerne. For hvorfor har de mon ikke brugt den? Er det pga. 
stigen? Mange kan heller ikke lide at bade i havnebassinet.  

50-60 medlemmer er fint, men de skulle også gerne bruge saunaen, så de ikke melder sig ud igen.  

Vi skal have kigget på åbningstider til næste sæson, og hvis folk melder sig ud, så må vi tage den derfra.  

Mange har givet udtryk for, at de synes, at der er luksus meget åbningstid ift. medlemsantal. Måske skal der 
kortes lidt af i åbningstiderne. Så kommer der også lidt flere i tidsrummene, så folk ikke skal sidde der 
alene, hvilet vil betyde en lidt større følelse af sikkerhed. 

Alt i alt har der dog ikke været nogen katastrofer, bortset fra et par faldepisoder. 

 Snaptun Sauna & Havbad    
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Der har været en del problemer med automatisk tænd/sluk funktionen. 

 

3. Søge midler 

Der skal søges midler fra Friluftsrådet.  

4. Sommer saunagus 

Merete har talt med Karsten. Ovnen er opgraderet, og han har skrevet hvilke uger, han ikke kan. Han kan 
ikke hele juni, og juli er der sommerferie. måske i september som optakt til den nye sæson? 

(Der er efterfølgende aftalt, at det bliver lørdag den 7. september). 

Mht. vinterens saunagus, så var teltet placeret på Jonnas grund, og Merete har talt med hende. Måske kan 
vi spørge, om vi må sætte det på Britta og Niels Jørgens grund næste gang. Det skal dog lige aftales med 
Erik, hvor teltet bliver placeret. 

 

5. Fremtidig placering 

Vi taler om trappen igen – skal vi have lavet en? Eller skal vi arbejde på at få saunaen flyttet over på 
stranden? Vi kunne også arbejde på at have saunaen til at stå fast på den placering den har haft indtil 
videre. 

Det bliver nok svært at få lov at stille den ovre ved badestranden, da nogle beboere på Snaptun Strandvej 
er blevet bedt om at fjerne et skur, som de havde sat op på deres egen strand. Det grønne skur er der dog 
stadig, men har stået der i rigtig mange år. 

Vi kunne tale med Tim igen.  

Merete foreslår, at vi holder fast i placeringen et år mere, og så revurderer vi igen, og så får vi lavet en 
trappe. Dette bliver vores konklusion.   

 

6. Maling af sauna m.m. 

Vi får ikke talt så meget om dette punkt.  

Line vil kigge på tænd/sluk modulet.  

Hvis vi kan nå det, kan vi måske få malet saunaen, inden vi flytter den ned på marken.  

 

7. Møde DGI 

Vi får besøg af Preben fra DGI. Han vil tale om en pakkeløsning, som de kan tilbyde med forsikringer m.m.  

Preben arbejder sammen med mange forskellige bestyrelser bl.a. gymnastikforeninger og hundeklubber, 
men også vinterbadeforeninger, og de kan ved DGI se, at de får rigtig mange vinterbadeforeninger som 
medlemmer lige nu.  
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De har en forsikringsordning, som gør det attraktivt at blive medlem af DGI, som er en non profit 
organisation.  

Han fortæller, at vi kan søge om at blive en folkeoplysende forening. Dette skal vi søge ved Kommunen. 
Hvis man bliver godkendt som folkeoplysende forening, så kan man søge midler, f.eks. til en gusmester 
uddannelse.  

Obs. at der skal søges lige inden start juni! 

Se i øvrigt det tilsendte fra Preben Egeskov på Sauna@snaptun.dk. 

 


